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Amb quins objectius afronta la seva primera experi�ncia com a candidata al Congr�s?

Amb molta ilálusi� perqu� per a una persona molt vinculada al servei p�blic, vivint a f lor de pell el que �s un

municipi com a alcaldessa que he estat vuit anys, �s un salt impor tant en l'aspecte personal; per� sobretot pel

fet de par ticipar activament en aquesta causa comuna, la que molts catalans i catalanes busquem.

L'aspiraci� �s revalidar el representant que t� Esquerra per Girona a Madrid?

Seguint amb la t�nica de l'Alfred Bosch, aspirem a 47 diputats per� aix� ho tenim molt dif�cil; a Girona n'haur�em

d'aspirar a 6 i som gent que toquem de peus a terra. ñbviament, repetir diputat i si pot ser tenir uns resultats molt

amplis.

La llista renovada que han format vol trencar amb el passat?

Jo penso que el pa�s cada dia s'adona m�s que els par tits no s�n tan impor tants, sin� la suma de les persones

amb un objectiu com�: en aquest cas, la sobirania nacional del nostre pa�s. Tots sabeu el proc�s que ha patit

ERC, jo penso, i ho dic amb el cap ben alt, que d'aqu� a un temps alg� agrair� aquests vuit anys de govern

d'esquerra per les aig�es que ha remogut, malgrat que ens hagi costat molt car. Per� tocava renovar i hi ha

hagut una renovaci� exemplar en el par tit. Hem aconseguit sumar amb companys de Reagrupament, que tenen

els mateixos objectius i, a m�s, estar al costat d'una plataforma incipient per� que est� agafant una volada

impor tant. No �s una �poca de grans l�ders, sin� de grans colálectius.

Finalment hi ha hagut acord amb Reagrupament, malgrat les discrep�ncies pr�vies. Qu� opina d'aquestes

difer�ncies i del fet que es fessin p�bliques?

Les he viscut des de Ripoll i en 24 hores, a cop de tel�fon. Per tant, el fet de no viure-les directament i de no

haver-me de discutir amb ning� m'ha donat molta tranquilálitat. Jo estic al servei del par tit, en aquest cas de la

coalici�. Quan el par tit em va dir si volia encap�alar la llista, vaig dir que s� per servir aquesta causa. Lamento

que hi hagu�s alguna f iltraci� i que a mi, d'alguna manera, se m'hagu�s pogut vincular amb l'antiga direcci�, per�

jo he de dir clar i alt que s�c una persona disciplinada: estava al costat de l'antiga direcci� i estic al costat de la

nova, i ho estar� de les que hi hagi perqu� la meva eina �s Esquerra Republicana de Catalunya. �s obvi que els

par tits els fan les persones, per� la causa �s la causa.

Quin recorregut preveu per a l'associaci� amb Reagrupament?

Jo espero que molt llarg, f ins arribar al cim. No nom�s amb Reagrupament, sin� que cada dia se sumi m�s gent i

que la societat civil, organitzada o no, tingui clar que l'�nica sor tida perqu� el vaixell no s'enfonsi �s la sobirania.

S'hi ha de sumar Converg�ncia algun dia, la gent m�s nacionalista del PSC i moltes m�s alternatives.

Solidaritat tamb� va ser una opci�, l'hauria preferit?

Hem de sumar, com m�s si-guem millor. Els temes personals que hi hagi pogut haver no els s� ni m'interessen.

Em va doldre molt que hi hagu�s aquesta disgregaci�, ja ens barallarem quan haguem assolit l'objectiu. En

qualsevol cas, ara l'objectiu com� �s un, alliberar el pa�s, i aix� vol dir moltes coses. I fer-ho amb valors

republicans: amb respecte, molt civisme i austeritat.

Quin rol assumiran si es conf irma la majoria absoluta del PP?

Ser un altaveu a Madrid. Explicar als ciutadans i als gironins el que s'est� coent all�. I, evidentment, aixecar la

veu quan convingui, f iscalitzar la resta de diputats all�, intentar que se'ns escolti i explicar a Madrid el que est�

passant a Catalunya, i a la inversa.

Com es planteja la seva acci� al Congr�s, per traslladar-hi les necessitats de Girona?



El conjunt de les comarques gironines tenen un pes impor tant�ssim dins l'economia espanyola i patim d�f icits en

tots els aspectes, comen�ant per infraestructures i aqu� podr�em parlar de la N-II, de l'aeropor t, del tema

ferroviari, de variants m�ltiples que falten al territori, passant per les empreses... Ens mourem molt pel territori,

essent l'altaveu dels gironins. Segur que trobarem l'encaix per fer-nos sentir perqu�, a vegades, tres persones,

dues o una es pot fer sentir m�s que 25; i la prova �s, sense intentar f icar-me amb ning�, els 25 diputats que tenia

el PSC a Madrid i tamb� podr�em parlar dels 10 de CiU. En qualsevol cas, la nostra campanya �s en positiu, no

s�c persona d'intentar criticar ni anar contra els altres. El nostre objectiu �s molt clar, �s molt ferm i tenim la

for�a de la ra� i aix� ens hauria de ser suf icient.
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